
For dry and productive coughs
Syrup produced with:
• Honey
• POLIFRACTIN M.A. plant-based complex

Medical device
100% natural
Gluten-free
ADULTS AND CHILDREN ABOVE 3

PanaNatural cough syrup is a medical device that soothes dry and productive coughs and protects the
mucosa of the upper airways.
PanaNatural cough syrup counteracts irritation through the creation of a protective layer that limits the
contact of the mucosa with external agents and promotes mucus hydration, thus enabling its removal.
PanaNatural cough syrup also performs an antioxidant action that counteracts irritation caused by free
radicals.

PanaNatural cough syrup contains Polifractin M.A., a plant-based complex that consists of a
polysaccharide fraction from Ribwort Plantain and Marshmallow and a polyphenol fraction from
Agrimony, which in synergy with Honey contribute to the product’s action on the cough, without altering
the body’s natural defence mechanisms.

PanaNatural cough syrup is a 100% natural and biodegradable medical device which is produced
without the aid of synthetic or hemisynthetic processes or substances or genetically modified substances.

INDICATIONS
Helps soothe dry and productive coughs in Adults and Children above 3 years of age.

INSTRUCTIONS FOR USE
Children above 3 to 6 years: 1 measuring spoon (5 ml), to be taken twice over the course of the day;
Children over 6 years: 2 measuring spoons (10 ml), to be taken twice over the course of the day;
Adults: 2 measuring spoons (10 ml), to be taken 2 or 3 times over the course of the day;
If necessary, the product can be taken at the doses indicated up to 4 times a day, even at short intervals.

Shake before use. Once opened, close the bottle tightly after use. Use within 3 months of opening. Wash
the measuring spoon thoroughly after each use.

WARNINGS
Do not use in the case of individual hypersensitivity or allergy to one or more components. Store
below 30 °C, away from sources of heat and protected from light. Keep out of the reach of children.
The expiry date refers to the unopened product, stored correctly. If symptoms persist for more than a
few days, seek medical advice.

Each measuring spoon (5 ml) contains about 4.52 g of sugars.

EXPIRY DATE
Do not use after the expiry date indicated on the bottom of the package.

COMPOSITION
FUNCTIONAL SUBSTANCES:
Polifractin M.A. Complex 0.75% w/w: polysaccharide fraction from Ribwort Plantain and Marshmallow
and polyphenol fraction from Agrimony; titrated in polysaccharides (molecular weight > 20,000 Daltons)
≥ 15%.
Honey 25% w/w

ALSO CONTAINS: cane sugar; water; blackberry juice; lemon juice; essential oils of Lemon, Sweet orange
and Myrtle; Xanthan gum; gum Arabic.

Trade marks are owned or licensed by GSK.
+973 16500404 - All Gulf and Near East Countries
contactus-me@gsk.com

PACK SIZE

128 g bottle (approx. 95 ml)

Gluten-free

Last revision date: May 2024

Measuring spoon included

Aboca S.p.A. Società Agricola Località Aboca, 20 Sansepolcro 52037 (AR) - Italy - www.aboca.com
For GSK Consumer Healthcare SARL, Switzerland.

Cough Syrup
100% NATURAL

Cough

From the makers of PANADOL
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ببلغم المصحوب والسعال الجاف للسعال
من: مصنوع

العسل •
. أى . النباتي أم مركب بوليفراكتين •

طبي جهاز
%۱۰۰ بنسبة طبيعي

الجلوتين من خالٍ
٣ الأكبر من والأطفال للبالغين

المخاطي الغشاء ويحمي ببلغم المصحوب والسعال الجاف السعال من يهدىء طبي جهاز للسعال شراب بانانتشورال يعد
العليا. الهوائية للشعب

الخارجية للعوامل المخاطي الغشاء ملامسة من تحد واقية طبقة تكوين خلال من التهيج للسعال يكافح شراب بانانتشورال
الناتج التهيج يكافح للأكسدة مضادًا تأثيرًا أيضًا شراب بانانتشورال للسعال ينتج إزالته. يتيح مما المخاط، ترطيب وتعزز

الحرة. الجذور عن

نبات من البوليسكاريد من جزء من يتكون نباتي مركب وهو . أى . أم بوليفراكتين على يحتوي شراب بانانتشورال للسعال
العسل في تأثير  بالإضافة إلى معًا الجزءان ويسهم الغافث، نبات من بوليفينول وجزء الطبية والختمية السهمي الحمل لسان

الجسم. في الطبيعية الدفاع آلية تغيير دون السعال، على المنتج

عمليات أو بمواد الاستعانة دون إنتاجه ويتم %١٠٠ بنسبة طبيعيًا و للتحلل قابل طبي جهاز للسعال شراب بانانتشورال يُعدّ
وراثيًا. مُعدّلة مواد أو اصطناعية شبه أو اصطناعية

الاستعمال دواعي
أعوام. من ٣ الأكبر والاطفال البالغين لدى ببلغم المصحوب والسعال الجاف السعال تهدئة على يساعد

الاستخدام تعليمات
مدار اليوم؛ مل( مرتان على ٥( قياس ملعقة ٣ إلى ٦ أعوام: من الأطفال أكبر
مدار اليوم؛ مل( مرتان على ۱ ۰( ملعقتان قياس ٦ أعوام: الأكبر من الأطفال

على جرعات  يمكن تناول الدواء اليوم، وإن لزم الأمر، مرتان أو ثلاث مرات على مدار مل( ۱ ۰( ملعقتان قياس البالغون:
قصيرة بينها. زمنية حتى لو بفواصل أقصى في اليوم بحد مرات تصل إلى ٤

ملعقة اغسل فتحه. من أشهر ثلاثة غضون في يستخدم الاستخدام. بعد بإحكام أغلقها الزجاجة، فتح بعد الاستخدام. قبل بالرجّ قم
استخدام. كل بعد جيدًا القياس

تحذيرات
في درجة خزّن المنتج المكوّنات. من أكثر أو واحد تجاه حساسية أو حساسية فرط من المعاناة حالة في المنتج استخدام تجنّب

عن متناول الأطفال. احفظ المنتج بعيدًا الحرارة والضوء. مصادر عن بعيدًا مئوية درجة من ٣٠ أقل حرارة

أيام، بضعة من أكثر الأعراض استمرت إذا صحيحة. بطريقة المُخزّن المفتوح غير المنتج الصلاحية انتهاء تاريخ يشمل
طبية. فاطلب استشارة

تقريبًا. السكريات من جم ٤,٥٢ على بالدواء مليئة مل( ٥( قياس ملعقة كل تحتوي

الصلاحية انتهاء تاريخ
العبوة. أسفل ن المدوَّ بعد تاريخ انتهاء الصلاحية المنتج لا تستخدم

التركيب
الوظيفية: المواد

الطبية والختمية السهمي الحمل لسان نبات من بوليسكاريد جزء وزن/وزن: ٪۰٫ النباتي٧٥ . . أى أم مركب بوليفراكتين
.%١٥ ≥ ٢٠٠٠٠ دالتون( > الجزيئي )الوزن متعددة سكاريدات في المعايرة إجراء مع الغافث؛ نبات من بوليفينول وجزء

وزن/وزن . ٪۲٥ العسل
برتقال حلو ونبات  ليمون عطري، عليق أسود، عصير ليمون، زيت توت عصير ماء، قصب، سكر المكوّنات الأخرى:

زانثان، صمغ عربي. صمغ الآس،

كيه. أس جي لصالح مرخصة أو مملوكة التجارية العلامات

: حجم العبوة
)تقريبًا ٩٥ مل( جم  ١٢٨ زجاجة

الجلوتين من خالٍ

قياس ملعقة على العبوة تحتوي

٢٠٢٤ : مايو تاريخ آخر مراجعة

أى  بي. أس . أبوكا

Società Agricola Località Aboca, 20 Sansepolcro 52037 )AR( , ،www.aboca.com

أر ٳل ،سويسرا. ٳيه كير ٳس لصالح شركة جي ٳس كيه كونسيومر هيلث
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للسعال شراب
%١٠٠ بنسبة طبيعي
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